
ULSETSKOGEN SKOLE

2023/2024
Referat
FAU møte

Dato: 04.12.2023

Tid: Klokken: 19.30 – 21.00 Møtenr: 4

Sted: Ulsetskogen skole,
Lærerværelset

Kopi til: Rektor
Skolens sekretær

---------------------------------------------------------------------

Tilstede:

Katrine R. Breivik (1. trinn)
Torbjørn Widnes (1. trinn)
Linn Skartveit (2. trinn)
Pål Næverlid Sævik (3. trinn)
Miriam Valde Vidareid (3. trinn)
Ane Nordeide (6. trinn)
Anne Merete Hegrenes (6. trinn)
Cecilie Hillesøy (7.trinn)

Referent: Anne-Kristin Johannessen, (2. trinn)

------------------------------------------------

Punkt Innhold Ansvarlig Frist
1 Rektors kvarter

Spørsmål til rektor:
● Lys på uteområdet. Enkelte lyktestolper tilknyttet skolens

uteområde lyser veldig svakt. Fint om rektor kan sjekke ut om disse
kan repareres/meldes inn. Er det mulig at de kan lyse kveld/helg
også? Slik kan elever drive uteaktiviteter også utenom skoletid.
Svar: Har sendt saken videre til vedlikeholdstekniker og
byggforvalter. Rektor deler informasjon om fremdrift i saken når
denne er mottatt.

● Angående vennebenk: FAU har tidligere meldt inn at de kan bidra
med økonomisk støtte til vennebenk. Hva er status i denne saken?
Kan rektor undersøke om elever/lærere er interessert i å lage en
vennebenk selv? Svar: Foreløpig har vi ikke mulighet til å bygge
benker på skolen. Vi skal se hva som er mulig i vårhalvåret og om
noen kan påta seg oppdraget på skolen.

Saker fra rektor:
● Kapasitetsutfordringer for neste skoleår 2024-2025. Vi er i dag 261

elever på skolen. Skolen er bygget for 250 elever. Vi har fått
beskjed om å være restriktiv medi å ta inn elever utenfor
skolekretsen. Svar fra seksjon strategi, utvikling og utredning: Viser
til telefonsamtale i dag 20.11.23. Da Ulsetskogen skole sine
kapasitetsutfordringer for neste skoleår i hovedsak skyldes skolens
praksis med å ta inn elever utenfor skolekretsen, har vi konkludert
med at vi ikke kommer til å gjøre bygningsmessige tiltak på

Rektor



Ulsetskogen skole. Løsningen må derfor være at rektor er svært
restriktiv i inntak av elever utenfor skolekretsen.

● Foreldreundersøkelsen: Sendt ut ny påminning i dag. Svar% pr. i
dag: 46,7 (121 av 259).

● 1. desember: Skolekor, lystenning og solbærtoddy ute på
skoleplassen. Se tilsendt Nyhet i Vigilo.

● 7.desember. Felles juleavslutning. Skolekor i gymsal: 1.-3.trinn kl.17
og 4.-7.trinn kl.17.45. Trinnvis etterpå.

● Julegudstjeneste/ alternativ undervisning: 18.desember kl.09.15.
Advenskafè etterpå arrangert av foreldrene. Påmelding kommer i
Vigilo.

● Romjuls SFO: 3 rolige dager med matlaging, spill, gymlek,
formingsprosjekter. Program kommer. 29 påmeldte barn -
ferieavvikling av personalet.

● Elevrådet skal møte Etat for skole i heldagsmøte 09.01.24.
● Se søknad fra elevrådet angående økonomisk støtte fra FAU, se

vedlegg.
● FAU og rektor er invitert til møte med Etat for skole mandag

08.01.24 eller onsdag 11.01.24 kl.18:00-19:30. Frist for å svare
03.01.24.

● Kvalitetsoppfølgingsmøte 2024, 21.februar. Kl.08:30- 14:30.
Bestilling til FAU (se klammen under). Vi har valgt å ha fokus på
MEDVIRKNING jfr. vår tiltaksplan 2023-2025.

Reflekter og ha en prosess rundt denne bestillingen fra skolen:
1. Foresatte opplever medvirkende elever i utviklingssamtalen.
2. Foresatte medvirker i skolens arbeid gjennom samarbeid med

FAU og trinnkontakter og god/åpen kommunikasjon med skolen.
3. Forslag til andre måter/områder dere foreldre kan medvirke på?
4. Foreldre opplever at elevene har reell medvirkning i

skolehverdagen sin.

2 Adventscafè, 18 desember
● FAU stiller med fire personer. Pål, Miriam, Anne Merete (tar

hovedansvar) og Cecilie.
● Det lages til et bord per trinn. Foreldre må bake boller og

muffins, alt nøttefritt.
● Foreldre MÅ merke hvilket trinn baksten er til. Lever på SFO om

morgenen.
● Hvem tar ansvar for å organisere kakene mot elevene?
● Elevene kan ta med seg saft selv.
● Anne Merete lager tekst og deler med FAU. Den kan legges ut

på trinnene mandag 11. desember.

Cafègrupp
en

3 Temakveld
● Utekontakten er positiv til å komme på temakveld
● Ane hører med natteravnene
● Anne Merete hører med bekjentskaper og gir tilbakemelding
● Katrine hører med politi



Til Ane Nordeide v/FAU

Søknad vedrørende økonomisk støtte til de ulike trinnene på skolen

Elevrådet setter stor pris på at FAU ønsker å bevilge penger til hvert trinn på skolen. Skolens
elevrådsrepresentanter har forhørt seg med klassene sine, med hensyn til hva de kunne
tenke seg å bruke pengene på.

Ønsker:

1. trinn: Spill o.l.

2. trinn: Bøker, spill og baller.

3. trinn: Juletre, lego, bøker, sjakk, hoppetau, kritt og magneter.

4. trinn: Spill o.l.

5. trinn: Spill o.l.

6. trinn: Spill o.l.

7. trinn: Spill og baller.

Mvh

Elevrådet v/ Jonas og Leander (leder og nestleder)


